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PROTOKÓŁ NR 7/25 

POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU WSPÓLNIE Z KOMISJAMI STAŁYMI  

RADY POWIATU W GRYFINIE 

z dnia 16 stycznia 2025 r. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.10 i trwało do godz. 14.30 w siedzibie Starostwa 

Powiatowego w Gryfinie ul. Sprzymierzonych 4. W posiedzeniu udział wzięło 5 członków 

Komisji Budżetu (lista obecności - zał. nr 1), Starosta Gryfiński Ewa Dudar, Wicestarosta 

Gryfiński Wojciech Konarski, członkowie Zarządu Powiatu Roman Michalski, Jerzy Zgoda, 

Mariusz Gralak, Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk. Posiedzenie otworzył, stwierdził kworum  

i poprowadził w uzgodnieniu z przewodniczącymi komisji stałych Przewodniczący Rady 

Powiatu Pan Hubert Andrych. Głównym tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie 

projektów uchwał na VIII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 

 

Ad. 2  

Porządek obrad 7 posiedzenia Komisji Budżetu wspólnego z komisjami stałymi Rady Powiatu 

w Gryfinie został przedstawiony i stanowi zał. nr 2. 

 

 

Ad. 3 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na VIII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 

 

I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2025 rok (druk nr 1/VIII): 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Hubert Andrych powiedział, że wpłynęła autopoprawka 

Zarządu Powiatu, którą przedstawi w imieniu Zarządu Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk 

(wszyscy Radni otrzymali zmieniony projekt i treść autopoprawki). 

 

Starosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że dzisiejsze wspólne posiedzenie komisji 

stałych i sesja Rady Powiatu, odbywają się w nieco innym trybie, co wynika z faktu, że do 

końca 2024 r. niestety nie wpłynęły środki z transzy Polskiego Ładu, a faktura, którą Powiat 

musi zapłacić za realizację inwestycji ma termin płatności do dnia 19 stycznia 2025 r. Środki, 

które wpłynęły już po 31 grudnia 2024 r., spowodowały trochę zamieszania. Będąc zobligowani 

terminem płatności do 19 stycznia br. musimy wprowadzić środki do budżetu, żeby móc 

dokonać płatności. Sytuacja wynikła niezależnie od nas. 

 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że Radni w materiałach sesyjnych otrzymali 

dwa projekty uchwał tj. w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2025 rok i w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2025-2039. Dokonujemy 

zmiany w wysokości 7 135 876, 25 zł, kwota wynika z faktury wystawionej przez wykonawcę 

w związku z zakończeniem robót, które były uwzględnione w budżecie 2024 r. z tymże 

płatność, którą przekazał Bank Gospodarstwa Krajowego w związku z promesą daną na tę 

inwestycję nie mogła odbyć się w 2024 r. Wniosek o płatność i wystawienie faktury został 

wysłany przez wykonawcę po zakończeniu robót. W związku z terminami, w których BGK 

uruchamia środki finansowe z promes, tj. 15 i 25, wszystkie wnioski powinny być złożone w 

tych terminach, aby mogły być zrealizowane. W związku z tym, że nasz wykonawca złożył 

nam fakturę 19 grudnia, wniosek został wysłany 19 grudnia, a środków nie uzyskaliśmy w 2024 

roku. Wczoraj wpłynęły środki finansowe, mamy już tę kwotę na koncie, więc wprowadzamy 

ją do budżetu po stronie dochodów i wydatków, a jutro dokonamy  płatności za fakturę. Kolejną 

sprawą jest wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Gryfinie, w związku z 
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którym Zarząd Powiatu zwraca się do Państwa Radnych o wniesienie autopoprawki zarówno 

do zmian budżetu na 2025 rok, jak i do zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gryfińskiego na lata 2025-2039. Ma to związek z tym, że pod koniec grudnia Wojewódzki 

Urząd Pracy w Szczecinie przyznał środki na realizację projektu pn. „Młodzi Zawodowcy” w 

ramach Europejskiego Funduszu Społecznego Plus. Kolejny raz realizujemy zadanie z tego 

zakresu z Wojewódzkim Urzędem Pracy w Szczecinie. W poprzednich latach parterem 

wiodącym była firma zewnętrzna, a ZSP w Gryfinie uczestnikiem projektu. Odbywało się to 

na zupełnie innych zasadach, gdzie partner wiodący brał na siebie zorganizowanie wszelkich 

przetargów, umów i zamówień. Natomiast teraz Wojewódzki Urząd Pracy w Szczecinie 

odwrócił role i partnerem wiodącym musi być jednostka samorządu terytorialnego. Teraz na 

szkole spoczywa obowiązek zorganizowania zamówień, przetargów i dokumentacji, która jest 

otoczką projektu. Kwota projektu to 1 165 000,00 zł i będzie realizowany w latach 2025-2027. 

W związku z terminami, według harmonogramu procedur, żeby zdążyć z realizacją projektu 

szkoła zwróciła się z prośbą o wprowadzenie przyznanych środków do budżetu. W związku z 

powyższym Zarząd Powiatu zwraca się do Państwa Radnych z prośbą o dokonanie 

autopoprawki w dwóch omawianych uchwałach, aby wprowadzić środki w wysokości 

1 165 000,00 zł, zarówno po stronie dochodów, jak i wydatków z podziałem na wskazane 

paragrafy. To nam pozwoli zwiększyć plan dla ZSP w Gryfinie o w/w kwotę i szkoła jako 

partner wiodący będzie mogła rozpocząć procedury. Następną uchwałą, do której Zarząd 

Powiatu wnosi o wprowadzenie autopoprawki jest uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2025-2039. W związku z tym, że projekt 

„Młodzi Zawodowcy” będzie realizowany w latach 2025-2026 i zakończy się w 2027 r., 

wprowadzenie go do załącznika nr 2 i rozłożenie zadań na lata pozwoli jednostce, jak również 

Zarządowi Powiatu, na realizację zadania i zawieranie umów dotyczących w/w projektu. Kwota 

1 165 000,00 zł została ujęta w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Gryfińskiego na 

lata 2025-2039. 

 

Komisja Budżetu przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt wraz ze zmianą 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

Komisja Rewizyjna przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt wraz ze zmianą 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

wraz ze zmianą (3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

 

II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2025-2039 (druk nr 2/VIII): 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Hubert Andrych powiedział, że do tego projektu uchwały 

wpłynęła również autopoprawka Zarządu Powiatu, która została omówiona przez Panią 

Skarbnik (wszyscy Radni otrzymali zmieniony projekt i treść autopoprawki). 

 

Komisja Budżetu przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt wraz ze zmianą 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

Komisja Rewizyjna przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt wraz ze zmianą 

(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  

wraz ze zmianą (3 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

Ad. 4 Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 

 

- brak. 

 

Na tym 7 posiedzenie Komisji Budżetu wspólnie z komisjami stałymi zakończono o godz. 14.30. 

 

 

Protokół sporządziła: 

 
 

Dominika Konopnicka 

 

 Przewodnicząca Komisji 

 

 Edyta Molasy-Malinowska 

 

 


